
 

 
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i afd. 27. den 14.1.2025 
Mødet blev afholdt hos Ruth.  I mødet deltog: Per, Bent, Heidi og Ruth. Afbud fra Preben. 
 

Dagsorden Referat 

1. Formøde i drivhuset 14.00-14.30 

 

 

 

2. Dagsorden 

Fællesspisning  
 

 

 

            

Sangbog 

 

 

 

Affaldssortering 

 

 

 

            Markvandring/løse ender 

 

 

 

             

  

 

 

       

 

 

 

            

        

 

                   Øvrigt 

Beboerne fra nr. 1, nr. 3 og 34.1. deltog i drøftelsen af 
affaldsortering, fællesspisning og udarbejdelsen af en 
sangbog 

 

Afholdes torsdag den 27.2.2025 i fælleshuset 
Katrineholmsalle. Der serveres skipperlabskovs med 
rødbeder. Pris 50 kr. idet afdelingen yder et tilskud på 30kr. I 
prisen er inkluderet en øl eller vand. Deltagerne må gerne 
selv medbringe vin. Deltagerne skal selv medbringe kaffe, 
afdelingen sørger for småkager 

 

Der indkøbes 25 tilbudsmapper, i hvilke valgte sange samles i 
et løsbladssystem. Ruth finder forslag til 2 sange til 
fællesspisningen 

 

De fremmødte beboere udtrykte utilfredshed med 
beholderne til plastik og papiraffald. Bestyrelsen kontakter 
DOMI Bolig for at høre, hvor langt man er kommet med de 
ændringer i beholderne der blev drøftet på markvandringen 
i november måned. 

Den 8.11.2024 blev afholdt markvandring med DOMI Bolig. 
Følgende blev aftalt: 

- Den skæve lysmast nederst i afdelingen rettes. 

- Flagstang vaskes, ny flagline påsættes og nyt 
standerflag (vimpel) indkøbes. 

-  Reparation af legehus og rutsjebane afventer 
legepladseftersyn (dette er nu udført). 

 

Per skriver til driftsafdelingen for at høre, hvornår 
arbejderne kan forventes udført. 

- Røgalarmerne skulle være udskiftet i 2024 men er 
endnu ikke blevet det. Per kontakter 
driftsafdelingen. 

- Problemerne med nedsivende regnvand i Ullas skur 
er ikke løst. Per ringer til driftsafdelingen. 

 

Kontoudtog for ejendomsskatter og konto 115 almindeligt 
vedligehold blev gennemgået og gav ikke anledning til 
bemærkninger 

Afdelingens rådighedsbeløb blev drøftet. Der overføres et 
beløb 2.840 kr. til 2025 



 

 
 

 

Næste ansøgningsfrist for Realdanias fælleshuse er 1.maj 
2025. Bestyrelsen vedtog at søge på ny.  

Afdelingsbestyrelsen er blevet opmærksom på at der findes 
en dispenser til opsætning ved affaldsbeholderne til ruller 
med grønne affaldsposer. De anvendes ved boligblokke i 
København. DOMI Bolig orienteres om muligheden. 

3. Evt. arrangementer Næste fællesspisning afholdes 27. februar 2025 Indbydelse 
udsendes 14 dage før. 

4. Henvendelser fra beboere Intet. 

5. Evt. Næste møde afholdes torsdag den 25.marts 2025 hos Bent. 

 
 


